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Kommunstyrelsen 
________________________________________________________________________ 
 

 

 

BEVIS 
 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Beslutsorgan:  Kommunstyrelsen  

Sammanträdesdatum  2017-06-28 

Anslags uppsättande: 2017-06-30 

Anslags nedtagande:  2017-07-22 

Protokollet förvaras på  kommunkontoret 

 

Underskrift ________________________________ 

 

 

Plats och tid: Furåsen Färgelanda 28 juni 2017, klockan 13.00 – 15.25 
 

Beslutande Närvarande icke tjänstgörande 

ersättare 
Ulla Börjesson (S) ordf.   Per Krokström (M) 

Tommy Larsson (S)    

Rune Månsson (S)     

Bengt-Ove Magnusson(S) ersätter Edgardo Varas (S)    Ersättare vid jäv anges i resp. §  

Lars Karlsson (S)     

Uno Call (S) ersätter Urban Henriksson (S)                 

Kenneth Carlsson (L)    Övriga närvarande 

Tobias Bernhardsson (C)   Per Wahlén, t.f. kommunchef 

Marion Pelli (C)    Marianne Martinsson, sekr. 

Maino Svensson (C) ersätter Leif Söderqvist (C)  Se i övrigt resp. § 

Linda Jansson (M)    

Peter Johansson (KD)    

Jörgen Andersson (SD)    

 

 

Detta protokoll redovisar andra delen av kommunstyrelsens sammanträde denna dag. 

       

   

Sammanträdet öppet för allmänheten. En  närvarande. 

 

     
Utses att justera: Marion Pelli (C)  Paragrafer    §§ 148 - 159 

      

    

 

Underskrifter 
 

Ordföranden: _________________________________________________________ 

                                                              Ulla Börjesson (S) 

 
Justeringperson:__________________________________________________________ 

                                            Marion Pelli (C) 

 
Sekreterare: ___________________________________________________________ 

               Marianne Martinsson  
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 148  Dnr 2016/283 

Uppdrag till kommunstyrelsen att anta detaljplan för flerfamiljshus på Färgelanda 

Prästgård 1:77 m fl, Färgelanda tätort (Sågverksvägen) 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar att med stöd av Plan- och bygglagen 5 kap 27 § anta detaljplanen 

för flerfamiljshus på Färgelanda Prästgård 1:77 m fl, Färgelanda tätort. (Sågverksvägen).  
  

Ärendet  

 

Ett förslag till detaljplan för flerfamiljshus på Färgelanda Prästgård 1:77 m.fl. har varit utställt 

för granskning mellan 9 maj och 7 juni 2017.  

 

Syftet med planen är att möjliggöra byggnation av flerfamiljshus med god tillgänglighet centralt 

beläget i Färgelanda.  

 

En redovisning av de synpunkter som inkommit samt kommunens ställningstagande till dessa 

har sammanställt i ett granskningsutlåtande. 

 

Kommunfullmäktige har 2017-06-14 med stöd av Plan och bygglagen 5 kap, 27 § beslutat 

uppdra åt kommunstyrelsen att anta detaljplanen för flerfamiljshus på Färgelanda Prästgård 

1:77 m fl, Färgelanda tätort. (Sågverksvägen).  

 

Beslutsunderlag 

 

Sektor samhällsutvecklings tjänsteskrivelse 2017-06-14. 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 130 

 

 

Plan och byggchefen informerar om planförslaget och kompletteringar gjorda efter 

utställningstiden. 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Samhällsutvecklingschefen 

Plan och byggchefen 

Valbohem AB 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 149  Dnr 2016/743 

Remissvar avseende förslag till regional plan för transportinfrastrukturen i Västra 

Götaland 2018-2029 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att avge yttrande i enlighet med förvaltningens förslag med 

Tobias Bernhardssons (C) tillägg och ändringar. Yttrandet i sin helhet: 

 

”Remissvar avseende förslag till regional plan för transportinfrastrukturen i Västra 

Götaland 2018 - 2029 

 

Bakgrund 

Förslag till regional plan för transportinfrastrukturen i Västra Götaland 2018 – 2029 har 

skickats ut på remiss från regionstyrelsen. Planen redovisar förslag till investeringar, främst 

för regionala vägar och kollektivtrafikanläggningar.  

Remissversionen redovisar även förslag till fördelning av tillgängligt medel mellan sju 

åtgärdsområden enligt följande; Regionala vägåtgärder 57 %, kollektivtrafik 20 %, 

samfinansiering av järnväg i nationell plan 11 %, cykel 7 %, bidrag till kommuner 5 %, 

övrigt 2 % samt samfinansiering av väg i nationell plan 2 %. 

Stora Bön – Skällsäter är utpekad som en högst prioriterad brist i förslaget till den 

regionala planen där en åtgärdsvalstudie bedöms kunna påbörjas 2019. Även väg 173 är 

utpekad som en högst prioriterad brist där en åtgärdsvalstudie bedöms kunna påbörjas 

2020 eller senare.  

I remissversionen anges att det på stråk 1, väg 172, behöver inriktas åtgärder för att 

åtgärda flaskhalsar för både bil- och kollektivtrafik. För att uppnå god trafiksäkerhet och 

framkomlighet krävs att vägarnas säkerhet höjs på flera sträckor t.ex. vad gäller 

sidoområden, mitträcken och korsningar. 

 

Remissvar 

Färgelanda kommun förutsätter att de objekt som finns i den tidigare planen också ingår i 

den nya. 

 

Färgelanda kommun anser att den procentuella fördelningen mellan olika åtgärdsområden i 

högre grad bör prioritera småskaligt vägnät. Tidigare satsningar i det småskaliga vägnätet 

har möjliggjort vissa förstärkningar under planperioden i en del av infrastrukturen, som är 

av väsentlig betydelse för skogsindustrin likväl som för personpendling. Medlen i den 

regionala planen har under innevarande period kompletterats av s.k. ”Bärighetsmedel” 

från den nationella planen. Även dessa är, tillsammans med ytterligare resurser i den 

regionala planen, helt avgörande för att säkerställa fortsatt produktion, trafiksäkerhet och 

en livskraftig landsbygd. 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

Forts KS § 149 

 

Staten behöver generellt sett tillföra ytterligare medel för regionala infrastrukturåtgärder, i 

syfte att komma ikapp det bristande underhållet på befintlig infrastruktur. Ytterligare medel 

är en nödvändighet för att möjliggöra en ökad takt på åtgärdandet av befintliga brister och 

utvecklingen av regionens infrastruktur. 

Det är positivt att satsningen på cykel fortsätter i den reviderade planen. Ökade möjligheter 

för cykling är en bra strategi för att minska antalet korta bilresor. 

I remissversionen anges att det fortsatt pågår en urbaniseringsutvekling i Sverige där större 

städer med förorter ökar mest i invånarantal på bekostnad av landsbygden, något som är 

direkt felaktigt enligt SCB:s egna siffor. Korrekt är att städer och tätorter växer snabbare än 

landsbygden. För att ytterligare öka landsbygdens attraktivitet och att göra det möjligt för 

fler att bostätta sig i landsbygdsorter krävs förbättrade kommunikationer i form av vägar, 

kollektivtrafik och cykelvägar. Ökade satsningar behöver därmed till för utveckla 

infrastrukturen liksom skapa mer likvärdiga förutsättningar i landsbygdskommuner, jämfört 

med mer tätbebyggda områden i landet.  

Källa SCB: 

https://www.scb.se/sv_/Hitta-statistik/Artiklar/Dagens-urbanisering--inte-pa-landsbygdens-

bekostnad/” 

 

Yrkanden 

 

Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag med vissa tillägg och 

ändringar (yrkandet är detsamma som beslutet ovan) 

 

Kenneth Carlsson (L), Ulla Börjesson (S), Peter Johansson (KD) och Linda Jansson (M) 

instämmer i Tobias Bernhardsson (C) yrkande.  

 

Propositionsordning 

 

Kommunstyrelsen godkänner att proposition först ställs på förvaltningens förslag och 

därefter på Tobias Bernhardssons yrkande om tillägg och ändringar.  Efter ställda 

propositioner finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar att anta Tobias 

Bernhardssons förslag till yttrande som sitt eget.  

 

Ärendebeskrivning 

Förslag till regional plan för transportinfrastrukturen i Västra Götaland 2018 – 2029 har 

skickats ut på remiss från regionstyrelsen. Planen redovisar förslag till investeringar, främst 

för regionala vägar och kollektivtrafikanläggningar, under planperioden. 

 

 

 

 

 

https://www.scb.se/sv_/Hitta-statistik/Artiklar/Dagens-urbanisering--inte-pa-landsbygdens-bekostnad/
https://www.scb.se/sv_/Hitta-statistik/Artiklar/Dagens-urbanisering--inte-pa-landsbygdens-bekostnad/
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

Forts KS § 149 

 

Beslutsunderlag 

Sektor samhällsutvecklings tjänsteskrivelse 2017-06-18  

Förvaltningens förslag till yttrande 2017-06-18 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 131 

 

Plan och byggchefen informerar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Fyrbodals kommunalförbund kansli@fyrbodal.se att Thomas Boström 

Plan och byggchefen 

Samhällsutvecklingschefen 
 

mailto:kansli@fyrbodal.se
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 150  Dnr 2017/405 

Lillesjö Food AB, (hyresgäst i Björnhuset) – rekonstruktion 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunen för sin del är beredd att medverka i ett 

ackordsförfarande. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att uppdra åt/bemyndiga kommunchef Lars-Göran Berg att föra 

kommunens talan vid det kommande borgenärssammanträdet den 3 juli 2017 och att uppdra 

åt/bemyndiga t.f. kommunchef Per Wahlén att därefter föra kommunens talan i ärendet. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ulla Börjesson har att godkänna och underteckna 

erforderliga fullmakter. 

 

Reservation 

 

Linda Jansson (M) och Peter Johansson (KD) reserverar sig mot beslutet. 

 

Yrkanden 

 

Tommy Larsson (S), Tobias Bernhardsson (C), Kenneth Carlsson (L) och Ulla Börjesson (S) 

yrkar att kommunstyrelsen beslutar att kommunen för sin del är beredd att medverka i ett 

ackordsförfarande.  

 

Linda Jansson (M) med instämmande av Peter Johansson (KD) yrkar att kommunstyrelsen 

beslutar att säga nej till att medverka i ett ackordsförfarande.  

 

Propositionsordning 

 

Kommunstyrelsen godkänner att proposition ställs på yrkandena. Efter ställda propositioner 

finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar att kommunen för sin del är beredd att 

medverka i ett ackordsförfarande. 

 

Omröstning begärs 

 

Voteringsproposition 

 

Kommunstyrelsen godkänner följande voteringsproposition 

 

Ja-röst för Tommy Larsson med fleras yrkande. 

Nej-röst för Linda Janssons med fleras yrkande. 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

Forts KS § 150 

 

Omröstningsresultat 

 

10 ja- röster: Tommy Larsson (S), Rune Månsson (S), Bengt Ove Magnusson (S), Lars 

Karlsson (S), Uno Call (S), Kenneth Carlsson (L) Tobias Bernhardsson (C), Marion Pelli 

(C), Maino Svensson(C) och Ulla Börjesson (S).  

 

3 nej-röster:  

Linda Jansson (M), Peter Johansson (KD) och Jörgen Andersson (SD). 

 

Kommunstyrelsen beslutar således i enlighet med Tommy Larssons med fleras yrkande. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Företaget Lillesjö Food AB hyr lokaler i kommunens industribyggnad ”Björnhuset” 

Företaget har ekonomiska problem och en rekonstruktion har inletts 2017-06-12.  

 

Företaget har skulder till kommunen.  

 

(De hyror företaget har deponerat hos länsstyrelsen p.g.a. en tvist handläggs i särskild 

ordning.) 

 

Beslutsunderlag 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 121 

 

Ekonomichefen informerar om förfarandet vid en rekonstruktion respektive vid en konkurs. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till  

Kommunstyrelsens ordf. för utfärdande av fullmakter. 

Kommunchefen och t.f. kommunchefen 

Rekonstruktören 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 151  Dnr 2017/5 

Redovisning av förslag till åtgärder för budgetanpassning med anledning av 

kommunstyrelsens beslut i anslutning till ekonomirapporten april 2017 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar enhälligt att inte förändra den snöröjningsservice som 

kommunen för närvarande tillhandahåller på vägar där kommunen inte själv är väghållare. 

 

Kommunstyrelsen tar del av den redovisning av åtgärder som förvaltningen avser att 

genomföra och som bedöms komma att förbättra förutsättningarna att nå det budgeterade 

resultatet. (tjänsteskrivelsen 2017-06-14) 

 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunstyrelsen har 2017-05-24 § 135 beslutat att uppdra till förvaltningen att ta fram 

konkreta förslag för att komma till rätta med budgetavvikelser. (det prognosticerade 

underskottet 2 650 tkr på årsbasis) och har samtidigt godkänt följande sparåtgärder 

 Fortsatta åtgärder för att minska kostnader i samband med olika slag av 

placeringar. 

 Stor återhållsamhet med kurser och konferenser. 

 

I förvaltningens tjänsteutlåtande 2017-06-14 redovisas ytterligare åtgärder som 

förvaltningen bedömer kommer att förbättra förutsättningarna att nå det budgeterade 

resultatet. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningen ekonomiavdelningens tjänsteskrivelse 2017-06-14 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 127 

 

Ekonomichefen informerar. 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Ekonomichefen 

T.f. kommunchefen 

Samhällsutvecklingschefen  

Sektorscheferna 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 152  Dnr 2017/5 

Ekonomisk rapport för maj 2017 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen lägger rapporten till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Enligt Reglemente för redovisning och uppföljning, (KF 2015-09-02, § 113, Dnr 2015/273), 

ska förvaltningen redovisa ekonomiska utfallet och översiktligt redovisa väsentliga 

förändringar jämfört med föregående rapport. 

 

Av rapporten framgår att för perioden januari-maj redovisar kommunen ett positivt resultat 

med 2 268 tkr, vilket är 7 296 tkr bättre än budget.  

 

Ekonomichefen informerar bland annat om redan upptäckta behov av justeringar i 

redovisningen. I den kommande delårsredovisningen görs en mer noggrann uppföljning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till 

ekonomichefen 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KS § 153  Dnr 2017/395 

Revidering av Riktlinjer för skolskjuts 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att ändra avståndsgränsen som berättigar till skolskjuts till 1,5 

km för elever i förskoleklass – årskurs 3.   

  

(Observera att detta förslag endast avser avståndet från bostad till skola som berättigar till 

skolskjuts, i det maximala tillåtna avståndet från bostad till hållplats föreslås ingen ändring.) 

 

Reservationer 

   

Linda Jansson (M) och Peter Johansson (KD) reserverar sig mot beslutet.   

 

Yrkanden 

 

Kenneth Carlsson (L) med instämmande Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall till 

ledningsutskottet förslag att kommunstyrelsen beslutar att ändra avståndsgränsen som 

berättigar till skolskjuts till 1,5 km för elever i förskoleklass – årskurs 3.   

 

Linda Jansson (M) Peter Johansson (KD) yrkar avslag. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunstyrelsen godkänner att proposition ställs på yrkandena. Efter ställda propositioner 

finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar att bifalla ledningsutskottets förslag. 

 

Ärendebeskrivning:  

Avståndsgränsen som berättigar till skolskjuts är i nuvarande riktlinjer för skolskjuts 1 km 

för elever i årskurs F-3. Det har visat sig att detta inte har tillämpats fullt ut i tätorterna. 

Under läsåret 2016/2017 är det ungefär 20 st elever som uppfyller den avståndsgränsen men 

som inte har tilldelats någon skolskjuts. Kommunens skolskjutsorganisation är tight och det 

finns inte plats på våra befintliga bussar för dessa elever.  

 

I närliggande kommuner är avståndsgränsen som berättigar till skolskjuts för elever i årkurs 

F-3 minst 2 km. En del av dessa kommuner har avståndsgränsen 2 km för elever i årskurs F-

1 och 3 km för elever i årskurs 2-3.  
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

Forts KS § 153 

 

Beslutsunderlag 

 

Sektor samhällsutvecklings tjänsteskrivelse 2017-06-12 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 123 

 

Skolskjutshandläggaren informerar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till skolskjutshandläggaren f.v.b. till berörda. 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

KS § 154  Dnr 2017/371 

Bidrag till Lerdals Byalag efter övertagandet av Lerdals f d skola 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar att bevilja bidrag till Lerdals byalag med 180 000 kronor. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Lerdals byalag har nu övertagit Lerdals f d skola från kommunen. 

 

Byalaget har begärt att ett kommunalt upprustningsbidrag på 180 000 kronor utbetalas. 

 

Kommunstyrelsen har tidigare beviljat upprustningsbidrag till föreningar som övertagit 

kommunala fastigheter. 

 

Beslutsunderlag 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 120 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till  

Byalaget 

Ekonomiavdelningen + ansökan där adresser mm framgår. 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

KS § 155  Dnr 2015/388 

Anläggning för Färgelanda ridklubb – bidrag till inköp av ridanläggningen på 

Slätthult 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar uttala att styrelsen är positiv till att Ridklubben beviljas ett 

bidrag med 3,5 mkr för inköp av ridanläggningen på Slätthult. Kommunstyrelsen avser att 

bereda ärendet för beslut i kommunfullmäktige 20 september. 

 

Kommunstyrelsen begär följande uppgifter från ridklubben för att kunna bereda ärendet: 

(Materialet ska vara kommunstyrelsens kansli tillhanda senast den 21 augusti 2017.) 

 

- En ”affärsplan” av vilken ska framgå hur ridklubben planerar att utveckla verksamheten 

under kommande år 

- Ekonomisk kalkyl 

 

Kommunstyrelsen beslutar även uppdra till förvaltningen att senast 21 augusti redovisa en 

beräkning av ridklubbens årliga kommunala föreningsbidrag baserat på de nya 

bestämmelserna för föreningsbidrag. 

 

Jäv  

Peter Johansson (KD) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. (lämnar 

lokalen.) Per Krokström (M) ersätter Peter Johansson i detta ärende. 

 

Uttalande 

 

Kommunstyrelsens ledamöter uttalar sig positiva till att bevilja ridklubben bidrag (ingen 

säger sig vara emot) dock efterfrågas ytterligare beslutsunderlag   

 

- En ”affärsplan” av vilken ska framgå hur ridklubben planerar att utveckla verksamheten 

under kommande år 

- En ekonomisk kalkyl. 

 

Förvaltningens beräkning av ridklubbens årliga föreningsbidrag efter inköpet baserat på de 

nya föreningsbidragsbestämmelserna. 

 

Sammanträdet ajourneras en kort stund under handläggningen av ärendet. 
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Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KS § 

 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunen har långtidshyrt ridanläggningen på Slätthult och i sin tur upplåtit den till 

ridklubben. Detta långtidskontrakt har efter fastighetsägarens uppsägning upphört att gälla 

2016-06-30.  Kommunen har därefter korttidshyrt anläggningen under tiden förhandlingar 

om köp/nytt hyreskontrakt pågått med fastighetsägaren, Sandvalls Gård AB.  

 

Kommunen har som allmän policy att föreningar ska äga sina anläggningar och har under 

senare år sålt föreningslokaler till de föreningar som nyttjat dessa. Även vad gäller 

Ridskolan på Slätthult är ambitionen att kommunen varken ska äga eller vara arrendator för 

att i sin tur andrahandsupplåta anläggningen till klubben. 

 

Fastighetsägaren har enligt uppgift nu accepterat att sälja ridklubbsanläggningen till 

Ridklubben förutsatt att köp kan genomföras senast 30 september 2017. Fastighetsägaren 

har också accepterat att upplåta anläggningen utan vederlag från den dag kommunens 

innevarande hyreskontrakt upphör att gälla fram tills dess köp kan fullföljas (senast 20 

september 2017).  

 

Beslutsunderlag 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 122 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till  

Färgelanda ridklubb 

Ekonomichefen 

Ledningsutskottet 28 augusti 

Samhällsutvecklingschefen 

T.f. kommunchefen 
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KS § 156  Dnr 2017/56 

Firmatecknare för Färgelanda kommun 2017 – revidering 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att till firmatecknare (motsvarande) för Färgelanda kommun utse 

kommunstyrelsens ordförande Ulla Börjesson i första hand och vid förhinder för henne, 

kommunstyrelsens vice ordförande Kenneth Carlsson med kontrasignation av endera 

 

 Chefen för sektor samhällsutveckling Patrick D´Imporzano gällande ärenden som 

handläggs inom sektor Samhällsutveckling 

 Barn- och utbildningschef Helena Kronberg gällande ärenden som handläggs inom 

sektor Barn och utbildning  

 Socialchef Johan Lundh gällande ärenden som handläggs inom sektor Omsorg  

 T.f. Kommunchef Per Wahlén fr.o.m. 1 aug tills vidare dock längst till 31 oktober 

2017 i alla ärenden.  

 

Detta beslut gäller i de fall där det inte finns särskilda bestämmelser om beslut och 

”firmateckning” och i de fall kommunstyrelsen, kommunfullmäktige eller annan nämnd i 

särskilt beslut inte utsett ”firmatecknare”, gett fullmakt eller särskilt bemyndigande att 

teckna Färgelanda kommun. 

 

Detta beslut ersätter kommunstyrelsens beslut 2017-01-23, § 3.  

 

Ärendet 

 

Ibland behövs en ”firmatecknares” godkännande och att denna ska kunna styrka sin 

behörighet.  

 

I arbetsordningar, reglementen och delegationsordningen finns bestämmelser om 

undertecknande av handlingar. Att använda dessa mångsidiga dokument för att styrka 

behörigheter är emellertid tungrott och ineffektivt. Med detta beslut förenklas 

administrationen. 

 

Revideringen är föranledd av förordnandet som kommunchef. 

 

Beslutsunderlag 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19, § 136 

 

 

Beslutet skickas till berörda 
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KS § 157 

Ledningsutskottets protokoll 2017-06-19  

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

Protokollet läggs till handlingarna. 
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KS § 158 

Lärarsituationen vid kommunens skolor – övrigt ärende 

 

Linda Jansson (M) uppmärksammar kommunstyrelsen på att ett förhållandevis stort antal 

lärare har sagt upp sina anställningar i kommunen. 

 

Enligt uppgift analyserar personalavdelningen situationen för att om möjligt kunna finna en 

förklaring. 

 

Ordföranden meddelar att en rapport över resultatet kommer att presenteras för 

ledningsutskottet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skickas till 

personalchefen 
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KS § 159 

 

Glad sommar igen. 

 

Dagens sammanträde är extrainkallat och kommunstyrelsens ordförande har redan tillönskat 

ledamöterna en glad varm sommar och kommunstyrelsens 1:e vice ordförande har tillönskat 

ordförande detsamma. 

 

Dagens sammanträde avslutas med en repris av sommarhälsningarna. 


